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Abstract (en)
The device has a wheel which moves in a direction (F) for promoting and or isolating a chamfer-t-shaped product (13). The device is in the wheel of
the elements and a nozzle (14) injects a medium (15) in opposite direction to the direction of the wheel. The device is rotary with radially extending
transporting elements (12). The device is a barrel arranged at the tobacco inlet of a flow drier (17). The nozzle is arranged such that the entrance of
the medium (15) is oriented tangential to the outer circumference of the rotary device.

Abstract (de)
Die Anmeldung betrifft eine Förderanordnung (10) für eine Maschine der tabakverarbeitenden Industrie, mit einer Fördervorrichtung (11), die eine
Mehrzahl von sich in einer Förderrichtung (F) bewegenden Förderelementen (12) zum Fördern und/oder Vereinzeln eines faserförmigen Produkts
(13) aufweist, und zeichnet sich dadurch aus, dass die Förderanordnung (10) im Bereich der Förderelemente (12) mindestens eine feststehende
Düse (14) zum Einblasen eines Mediums (15) in Gegenrichtung zu der Förderrichtung (F) aufweist. <IMAGE>
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